

KvindeCamp 2020
27. - 29. marts i Juelsminde

Referater
18. januar 2020
8. januar 2020
25. oktober 2019

KVINDECAMP 2020



SPONSOR/SPONSEE

NA Kvinde-camp 27-29/3 - 2020

Første komitémøde, 25/10-2019

Tilstede: Maiken, Anette, Liz, Heidi J, Marianne, Heidi D, Dorthe, Pernille, Mia + Charlotte via facetime

1. Maiken indleder, hvor er vi nu?
Tiltaget har været taget op på OSK-midtjylland, de vil gerne støtte op og lægge ud, hvilket betyder, **der skal være et budget fra madkomitéen og et foreløbigt program for aktivitetskomitéen senest 26. November sendes til Charlotte eller Maiken.** Vi regner med ca. 40 personer.
2. Madkomité foreløbig: Anette, Marianne, Cherry, (Carina M ?)
Enkel og billig mad, måske sodavand mod betaling (fra Tyskland)
3. Aktivitetskomité foreløbig: Maj, Marie-Louise
Fokus på temaet: Sponsor/Sponsee og trin. Møder, speaks + evt. workshops om service (kontakt Charlotte). Fx et møde pr. trin eller workshop 1-3 trin og møder 4-5, 6-7, 8-9 og 10-11-12 trin, workshop sponsor-sponsees. Kunne også være meditation og yoga. Mødes om morgenen til fælles Bare For I Dag og Sindsrobøn ... *Dette er en brainstorm, kan bruges til inspiration.* Som udgangspunkt vælges indledere m.m. som kommer alligevel, og der derfor ikke er udgifter til transport.
4. Praktisk hold foreløbig: Dorthe, Malene, Janni
5. Admin/tovholdere/info: Maiken, Charlotte (hytte m.m.), Heidi J og Heidi D (flyers, registrering m.m.)
Forslag til hytte: Venøgård v. Holstebro, 90 sengepladser, koster 9000 kr.
Der er andre steder vi afventer svar fra – gerne lidt mindre og lidt billigere end ovenstående.
Vi regner med en egenbetaling på ca. 400 kr. pr. person inklusive mad m.m.
Kun deltagelse for forregistrerede, bunden tilmelding. Fx betale 200 kr. ved tilmelding og 200 kr. d. 1. Marts. Senest tilmelding 1. Februar.
6. Nyt komitémøde under servicekonferencen i Randers d. 18. Januar 2020. Tidspunkt følger når vi har det færdige program for servicekonferencen.
7. Sindsrobøn. Service virker ☺

Kvinde-camp 27. - 29. marts 2020

2. møde d. 8. januar 2020, tovholdere på camp'en - opsamling

Tilstede: Dorthe Haslund og Maiken Holck

1. Efter Dorthe har meldt sig som tovholder på projektet sammen med Maiken, vælger vi at holde et møde, hvor Maiken opdaterer Dorthe i forhold til hvor vi er nu, og hvad der skal gøres.
2. Der vil, som en ekstra service, blive solgt sodavand på camp'en. Det er derfor ikke planen at skabe et overskud. Vi vil undersøge mulighederne for at købe dem i et nærliggende supermarked med mulighed for tilbagelevering af de drikkevarer, der evt. ikke bliver drukket.
3. Vores endelige flyer er sendt til den internetansvarlige, og "lander" på det første bord i dag (8/1-20). Det er blevet besluttet at camp'en betaler for print af 100 stk.'s, som bliver udleveret til de af os der måtte have brug for det, når vi mødes på Service Konferencen i Randers i uge 3. Ellers er det op til hver enkelt gruppe at bringe budskabet videre.
4. Der forelægger et program fra aktivitets-komiteen. Vi opfordrer til at alle medbringer deres "sidste" spørgsmål og refleksioner med til vores møde på Service Konferencen, så dette, om muligt og om nødvendigt, kan inddrages i det endelige program, som så offentliggøres på NA's hjemmeside, når Service Konferencen er slut.
5. Der er fulgt op på, om den underskrevne lejekontrakt til As Vig feriekoloni er modtaget hos udlejer. Det er den.
6. Mad-komiteens budget ligger på 5500 kr., hvilket, ud fra den madplan der er lavet, virker realistisk.
7. Dorthe og Maiken mødes igen kort efter 1. marts (dato følger). Her skal der blandt andet laves mad/arbejds-grupper, da det er blevet besluttet at alle skal have en opgave i løbet af weekenden, så vi hjælpes ad.
8. De spørgsmål, ideer og refleksioner der bliver bragt med til vores møde på Service Konferencen, skal der også være mulighed for, at vi kan tage med på næste OSK-møde (2/2-20).
9. Nøglen til feriekolonien udleveres på stedet fredag d. 27/3 kl. 10, hvorefter os der er tilstede også vil få vist, hvordan alt det praktiske på feriekolonien fungerer. Her taler vi om, at de der sidder i de repræsentive komiteer, undersøger muligheden for også at være tilstede.
10. Vi taler om, at fordelingen af værelser, bliver efter "først til mølle"-princippet, og der ikke bliver for-fordelt, fordi man fx har siddet i en af komiteerne.
11. Vi taler om at holde et eller to rum fri, således at vi får mulighed for at lave et/to "Sindsro"-rum, hvilket der er mulighed for.

12. Vi taler om at vi får brug for en eller to personer, som har lyst til at sidde i indregistreringen.
13. I forbindelse med indregistreringen, skal der følges op på, om dette her badge med logo skal følge med, eller om vi skal have et armbånd istedet.
14. Der bliver, ifølge aftale med aktivitets-komiteen, udvalgt speakere og mødeindledere, når vi kan se hvem der har meldt sig til. Det blev på vores første møde besluttet, at det ikke er noget vi vil bruge penge på, og derfor bliver personerne udvalgt blandt os, der i forvejen er en del af camp'en.
15. Vi taler om, at vi vil opfordre dem der deltager i vores møde på Service Konferencen, til at møde velforberejede op, hvis man har noget man gerne vil have med - enten i forhold til program eller til OSK. Grundet det program der forelægges på Service Konferencen, bliver det nemlig kun muligt for os at afholde et møde med en varighed på 1/2 time.
16. Det er blevet besluttet at vi mødes i frokost pausen på Service Konferencen kl. 12.30. Det er ved at blive undersøgt i hvilket rum, vi kan få lov til at være, så yderligere info herom følger.
17. Vi taler om, at vi vil opfordre til, at man, udover uddeling af flyers på vores møder, også tager ordet under NA relaterede meddelelser, for at bringe budskabet videre.
18. Det er blevet besluttet at vi selv står for kage til kaffen, og der er derfor ved at blive fulgt op på, hvem der står for det og på hvilken dag.
19. Vi taler om hvilke praktiske ting der, udover mad, skal indkøbes. Dorthe har, via en god ven i Fællesskabet, muligvis muligheden for at få gratis håndklæder og viskestykker, som tit og ofte, i fin stand, bliver afleveret i en genbrugsbutik, hvor vedkommende arbejder. Disse ting bliver alligevel sorteret fra for at blive smidt ud, og ikke brugt til salg. Derfor er her ikke tale om donationer udefra.
20. Vi taler om at Dorthe og jeg sørger for at få indkøbt, hvad vi ellers skal bruge - såsom håndsæbe, karklude, stearinlys osv.
21. Vi taler om, at alt praktisk info forefindes i vores lejekontrakt, og ønsker man at se denne, tager man kontakt til enten Dorthe eller Maiken.
22. Vi taler om, at vi opfordrer dem der lægger inde med NA-litteratur, til at medbringe dette på camp'en, således at det fx er synligt for nykommeren, eller vi vil have mulighed for at bruge det i forbindelse med møder, fællessamlinger o.l.
23. Vi taler om, om man måske kunne starte vores morgener ud med oplæsning af "Bare for i dag".
24. Vi taler om vigtigheden af, at vi får "tilbageleveret" feriekolonien i samme stand, som vi modtog den. Derfor er det vigtigt at alle også deltager i slutrengøringen. Der vil også blive fastsat en "arbejds-gruppe" som skal tilse de udendørs arealer inden afrejse.
25. Maiken har videregivet mail samt kode (event-mail) til Dorthe, således at både Dorthe og Maiken har mulighed for at besvare spørgsmål samt kommunikere via denne.
26. Vi taler om, at vi vil opfordre til at de fælles foretagender der vil forefindes på camp'en, udspiller sig med overskriften "Sponsor/sponsee". Dette har vi brug for lige at få vendt med aktivitets-komiteen, inden det endelige program offentliggøres.
27. Vi taler om, at Maiken vil foreslå Dorthe som kasserer på næste OSK-møde, hvilket Dorthe er indforstået med.
28. Ifølge aftale med Gert Lykke, bliver alle vores referater, budget o.l. løbende formidlet videre til ham. Gert vil så samle det hele efter Service Konferencen, og,

- sammen med den internetansvarlige, sørge for at det bliver lagt på NA's hjemmeside. Hertil har han efterspurgt at måtte bruge vores logo, som er trykt på vores flyer. Dette er modtaget fra denne komite, og videresendt til ham.
29. Til sidst talte vi om vigtigheden af, at vi som tovholdere, i evt. interne uenigheder, er nødt til at forholde os til at sætte "Principper før personligheder", samt at det forholder sig sådan, at det er OSK Midtjylland vi har fået opbakning til denne camp af. Derfor er det selvfølgelig også dem vi sørger for at sparre med, og ikke mindst dem, vi skal have "god" for vores beslutninger fra. Muligheden for at det bliver gjort anderledes i andre grupper forelægger, men alt i alt er Dorte og Maiken enige om, at vi i så fald må henvise til vores fælles hovedformål.

Godkendt på OSK mødet den 1 december 2019

Budget kvindeCamp 27.-29.- marts 2020 / Juelsminde

Udgifter	
Leje af lokaler	8.000,00
Mad til 40 personer	7.800,00
Flyers 100 stk	200,00
Ialt	16.000,00

Indtægter	
40 registreret a 200,00 kr	8.000,00
40 indbetalinger til mad a 200,00 kr	8.000,00
ialt	16.000,00

Lørdag d. 18/1 2020 Randers.

Maiken gennemgik sidste referat.

Maiken og Dorthe er tovholdere og Dorthe foreslås som kasserer på næste OSK Midtjylland møde d. 2/2-2020

Der er helt styr på de forskellige udvalg.

- Mad udvalg.
Der er styr på maden. Der er lagt et budget som virker realistisk. Der mangler servicekræfter, både til indkøb, madlavning m.m. Vi overtager de sodavand der er tilbage fra service-konferencen, de bliver solgt for 10 kr. pr. sodavand. Hvis der er behov for flere, indkøber vi sodavand til videre salg fra lokal butik nær campen. Mad-udvalg opfordrer til at de fysisk mødes efter 1 marts.
- Praktisk udvalg.
Der er styr på programmet, dog sættes der tidspunkt på morgenmad, oplæsning af bare for i dag og morgenbadning og gåtur. Programmet sættes op på NA Danmarks side. Der mangler service-kræfter til bl.a. afspænding. Der bliver fundet indledere og speakere efter 1 marts, når tilmelding er sket.
Heidi laver nogle sedler med programmet til at have på bordene. Hun laver også nogle sedler til værelser/sindsro rum, bad m.m.
Mønter og nøgleringe låner Dorthe af gruppe i Fredericia.
Mødeleder guide og oplæsninger står Marie Louise og Heidi for at skaffe.
- Flyers, andet kreativt.
Der er delt flyers ud til de forskellige grupper, vi opfordres til at fortælle om kvinde campen under NA relaterede meddelser.
Heidi går videre med at få lavet nogle badges til dem der kommer til campen, med vores logo (sponsor/sponsee)
Charlotte står for at modtage betalinger til kvinde campen.
I forhold til indskrivning om fredagen vil Liz, Heidi, Tine og Charlotte lave en gruppe hvor de kan samle op og lave en plan.

Maiken og Dorthe mødes efter 1 marts og laver en arbejdsplan, derudover bliver der hængt en seddel op ved ankomst hvor alle kan skrive sig på de forskellige service-områder der vil være i løbet af weekenden. Vi løfter i flok, sammen kan vi.

Det service der er sat hoveder på, er indtil videre. (udover tovholderne)

Kage: Malene, Marianne, Anne, Rikke, Liz, Berit og Pernille.

Køkken: herunder borddækning, madlavning m.m. er: Anne, Rikke, Berit, Malene.

Registrering: Liz, Heidi og Tine.

Slutrenngøring: Louise, Dorthe.

Lav praktisk, eks. Toilettepapir m.m. Marie Louise er tovholder på dette.

Der er foreslået at lave et sindsrum. Er der mon nogen der vil være tovholder på det?

Det var dejligt at opleve at vi alle havde en helt fantastisk energi på at få lavet en fantastisk kvinde camp. Tak for god service ånd.